	1. THIRD PARTY SALES

1.1 The Investor hereby agrees and authorizes the Developer to be the exclusive Seller and to perform all sales, marketing promotions and managing the sales of the Property exclusively. 
1.2 The Developer shall be entitled, at its sole discretion, to sub divide the Property into Units for the purpose of re-sale within guidelines and restrictions set by Nakheel. 
1.3 The authorisation appointment given to the Developer pursuant to clause 4.1 cannot be terminated by the Investor until all the Property is sold and the Joint Profit collected and distributed under the terms of this Agreement.
1.4 The Developer will have full authority to sell the Property (or any part of it or any Unit) at its sole discretion and enter into any agreements in relation to Third Party Sales. If market conditions mean that it is not or may not be possible to achieve the Minimum Sale Price the Developer & the Investor shall act in good faith to try and agree a revised minimum sale price.

4.5 
The Developer shall receive the Commission of 2% once the Property (or any part of it or any unit) is booked for a sale to a third party purchaser and as soon as the down payment or the deposit for this transaction/sale is received. Such Commission shall be retained from the down payment or the deposit. The Investor hereby authorizes the Developer to receive all/any payable monies and due payments arising from Third Party Sale.  
1.5 During the term of this Agreement the Developer and the Investor shall diligently and faithfully endeavour to promote the sale of the Property (or any part of it or any Unit) and shall use reasonable endeavours to ensure that an offer to purchase the Property (or any part of it or any Unit) from a third party purchaser shall not be less than the Minimum Sale Price.
1.6 The Developer shall have the exclusive and sole right to advertise the Property in any form of advertising medium it deems appropriate.

1.7 The Developer shall provide the Investor with monthly updates setting out the number of sold Units, sold price of the Units, payments received from Third Party Purchasers, commission paid.


	1. Продажа третьим лицам

Настоящим Инвестор дает согласие и  уполномочивает Разработчика быть эксклюзивным Продавцом и выполнять все торговые и маркетинговые операции и управлять процессом продажи собственности исключительно.

 Разработчику должно быть предоставлено право разделять собственность на  части по его собственному усмотрению с целью перепродажи в рамках указаний и ограничений, установленных Nakheel.
Предоставление полномочий разработчику, согласно статьи 4.1 не может быть ограничено Инвестором до тех пор, пока вся собственность не будет продана и общая прибыль не будет распределена по условиям этого соглашения.

Разработчик должен иметь полное право продавать собственность (или часть её, или любую часть) по своему усмотрению, а также заключать любые соглашения по продаже третьим лицам. Если рыночные условия таковы, что достижение минимальной продажной цены невозможно или маловероятно, Разработчик и Инвестор должны добросовестно попытаться договориться и пересмотреть минимальную продажную цену.

4.5 Разработчик должен получить комиссионные в размере 2%, как только собственность (или часть её или любая часть) зарегистрирована  к продаже третьей стороне, и как только получен первый взнос или депозит по этой сделке/продаже.  Такие комиссионные должны будут удерживаться из первоначального взноса или депозита. Настоящим Инвестор предоставляет Разработчику полномочия получать все/любые платежные денежные суммы и срочные платежи, исходящие от третьей стороны.

1.5 В течении срока действия этого соглашения Разработчик и Инвестор должны неустанно и добросовестно предпринимать попытки продвижения продажи собственности (или её части или любой части), и должныпредоставлять разумные гарантии того, что предложение покупки недвижимости(или её части или любой части), исходящее от третьей стороны, должно быть не меньше минимальной продажной цены.

Разработчик должен иметь эксклюзивное право рекламировать собственность в любом средстве распространения рекламы, в котором посчитает нужным.

1.7 Разработчик должен ежемесячно предоставлять Инвестору корректировку количества проданных частей, продажную цену для них, размер платежей, полученных при продаже от третьих лиц, выплаченные комиссионные.




